
 

 

 

 

Protokoll fört vid Bowlingklubben BK Flammans medlemsmöte 

den 5 september 2017, klockan 18.15 i damernas omklädesrum 

 
Närvarande 
Gun, Rose-Marie, Anna B, Elin, Anna T, Aira, Ulrika, Carina S, Majsan, Eva, Kristina, Britt, 

Gunnel, Camilla, Mairi + tolk, Carina B, Annsi. 
 

 

1. Öppnande av mötet 

Carina B hälsade alla välkomna till mötet. Vi valde in Eva Kattem i Flamman och hälsade 

henne och även Elin Dawson (redan invald) varmt välkomna i klubben. En snabb presentation 

av oss närvarande följde innan mötet började. 
 

 

2. Formalia 
Carina valdes till mötesordförande och justerare av protokollet, och Annsi till 

mötessekreterare. Carina gick igenom dagordningen, tog upp övriga frågor.  

 

3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm). 
 

 

* Seriespel 

Rose-Marie och Mia är båda UK och kommer att ta ut lagen. Laguttagningar kommer att 

meddelas i Gästboken på Flammans hemsida. UK meddelade att vi kan få spela 

hemmamatcher utan reserv.  

Eventuella synpunkter på laguttagningar måste alltid ske endast med Rose-Marie eller Mia. 

De kan ha information som ingen annan har vetskap om. 

B-laget kostar 225 per match och spelare medan A-laget fortsätter att kosta 200 per match och 

spelare. Inkomster från lotterier betalar mellanskillnaden i kostnad för spelet.  
 

 

* Tävlingar 

Beslut togs att spela KM hemma i höst på BC Pegasus tävling. Datum för KM har vi inte 

bestämt. Mötet beslutade att inte lägga KM på Allhelgonahelgen. Camilla fick fortsatt 

förtroende att leta en lämplig tävling (hall) för vårens borta KM.  

Mötet påmindes om att vi som damlag kan söka bidrag från Upplands BF för diverse 

aktiviteter.  

 

Camilla fick även i uppdrag att bestämma tid med Lina om en föreläsning i prestationer, 

sociala attityder och liknande i vår klubb. Förslag från medlemmarna var en tisdag klockan 

18.00 i Annexet i Fyrishallen.  

 
 

* Datum. 

Medlemsmöten bokades till den 3/10 och 7/11 och 5/12. Samtliga i omklädesrummet i 

Fyrishallen klockan 18.15. 

 



 

 

* Aktiviteter 
 

Surströmming hos Mia och Tony blir den 30 september. Inbjudan sitter på vår anslagstavla. 
 

Julfesten bokades till den 9 december i Rosa Stugan. Mer information om detta följer.  

 
 

* Lotter/häften 

Mia har beställt 80 klubbhäften som vi ska ta minst 2 häften var av. Rose-Marie har sett till att 

alla tar sin andel.  

 
 

4. UK har ordet 
* Rose-Marie påminde om Listan på samtliga matcher som finns uppsatt på vår tavla där vi 

kan meddela om vi inte kan spela =X eller helst inte vill spela =/. Så få X som möjligt är 

givetvis önskvärt. 

 
 

5 Ekonomi 
* Vår kassör Anna B meddelade att ekonomin är god och att alla sköter sina inbetalningar.  

Vi har bokat 6 banor på träningen. Vi tränar numera en timma mellan 19.00 – 20.00.  

Anna har delat ut information om avgifter för spelåret 2017-2018.  

 
 

6. Hemsida 
* Carina S sköter hemsidan utmärkt. Hennes dator har blivit stulen men en ny är på gång. 

Vi får ge oss till tåls med uppdateringar och dylikt. 

 
 

7. Övriga frågor 

* Anna B har ordnat 15 000 i sponsring från sin arbetsgivare och 3 000 från Tuna Kök och 

Bar. När tröjorna är levererade kommer Rose-Marie se till att vi får namn på dem. En tröja 

kostar 200 kronor och två kostar 300 kronor. 

 

Resa, boende och bil för Gotlandsmatcherna i oktober har Camilla fixat. 

 

Ny Matrikel önskas. Annsi får ansvar att se till att den blir aktuell. 

 

 

8. NÄSTA MÖTE 
 

*Nästa möte 3 oktober i omklädesrummet klockan 18.15. 
 

 

9. Avslutning 

* Mötet avslutades klockan 18.50. 
 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

………………………………………………. ………………………………………. 

Annsofi Holst mötessekreterare  Carina Bergström mötesordförande 


